
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 9. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 86
Ministeren bedes oplyse, hvor mange penge pr. år dyreaktivistforeningen Ani-
ma har modtaget i støtte, siden foreningen blev etableret, og hvorvidt Anima
forsat er berettiget til at modtage offentlig støtte?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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